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Personaltidning inom FFV Underhållssektorn 

Mera armejobb 


TORNKIKARE TYP I OCH] 

Vid årsskiftet skall en ny verkstad för underhåll av viss optisk 
arm~materiel köras igä.ng inom instrumentsektionen i 11almslätt. 
Det gäller t ex avståndsmätare, dubbelkikare och sikten . Åtta 
man från milo-verkstaden i Linköping (MVI L k) har erbjuJits 
anställning, lokaler skall vara iordning och utrustning installe
rad den 1 jan 1976. Samtidigt blir vi s k huvudverkstad för 
optik- oc h optronilanaterielen. 

Om detta bar förhandlingar förts i över ett år mellan FMV 
och oss. Omfattande information har lämnats fortLöpande till 
berörd personal. 

på grund av den tekniska utvecklingen skulle omfattande in
vesteringar krävas i milo-verkstaden, där man nu bedriver 
sådant underhåll. Då vi i FFV-U redan har s adana resurser 
inom fly gplanavdelningen och sedan länge (i Arboga) arbetat 
med optik-optronikmateriel åt flygvapnet har FMV funnit det 
lämpligt att överföra den de l av denna underhållsverksamhet, 
som f n bedrivs i äldre lokaler i Linköping, till vår instrui
mentsektion, vilken f ö tidigare arbetat med optik och har er
forderlig renlighetsteknisk ko mpetens. 

Fl\IV-A har speciellt bedömt det angeläget att h.-unna utnyttja 
vår tekniska erfarenhet och kompetens inom optronikområdet 
samtidigt som verkstadsarbetet blir kvar i Linköping. Det 
senare naturligtvis med tanke pä att l\fV-pers onalen kan stanna 
på orten. 

Anledningen till dröjsmå let har främst varit just personal
frågan - personal en vid MV / Lk har begärt klarl äggande be
sked från s åväl Fl\fV som FFV r örande :-tnställnings fö rhållan
den i olika alternativ o Den personalen erbjuds nu anställning 
i Malmslätt och genom att man då int~ behöver byta bostads
ort, vilket en aIUlan alterna tiv lösning däremot skulle ha aktua
liserat, ställer sig personalen positiv till detta arrangemang. 
Det rör s ig om sex R-tjän s temän oeh två L-tjänstemän, vilka 
är välkomna till oss . 

Lunchrum blir verkstad 

För att komma igång snabbt byggs instrumentsektionens luneh
rum om till den nya spec ialverkstaden. Instrumentfolket ~år 
då - vilket man accepterade vid informationsmöte förra som
maren - tills vidare använda närliggande lunchrum tills dess 
planerade nybyggen kommer till stand, förhoppningsvis om 
ett par år. ' 

Tillsammans med våra resurser i Teleinstrumentsektionen, 
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4200, i Arb oga få r Underhall sse ktorn harigenom en ökad kon
h.-urrenskraft pa detta expande rande teknikområde. Och det är 
sav ;U optikuthllJatl pe rsona l s om optisk mätutrustning s om 
tillfii r s se h.-torn i och med denna koncentration av speei..'llre
surser , vilket allts a ger oss vid[,'ude marknads möjligheter. 

Värmeböljan 
400 varmt i kopieringen, över 400 i formb'Ummiverkstan, 
370 i plastverkstan osv, os v. Så löd rapporterna I Malmslätt 
haromdagen. Lnte att undra pa om sh.-yddskommitt~n där fiek 
varma s e rvictte r. Man överlade om situationen oeh föreslog 
för etagsledningen att snabbt lätta pä trycket, d v s de restrik
tioner om vätlring nattetid som gäller. 

Samma dag, i torsdags, gavs en löpsedel ut om att fläktarna 
fiek vara på nattetid, att verkstads portar oeh fönster f1ek 
vara öppna (med vissa undanta g) och att även kontoren kunde 
fa nattv ddra. Lite '1ustigt " kändes det väl för red att veckan 
iIUlan just ha fram fö rt portvakternas anmärlrning mot att 40 
fönster hade stått öppna på natten, men ändå: Alla är glada 
över att åtminstone dessa lättnader kunnat göras för att för
bättra a rbetsmiljön under värmeböljan. 

Vid eVA har man inte haft samma problem, men väl stängt 
av viss ventila tion under dagarna för att inte få in den varma 
ytter luften i arbetslokalerna. Så görs oc kså vid eVM. 

evv har lå tit nattvakten agera själv genom att öppna dörrar 
oeh fönster på nätterna och vid evö har man sett över ven
tilation sanläggningen och kört med den dygnet runt den senaste 
tiden. 

Såvitt U-mott kunnat förstå tar personalen de extrema för
hallandena med jämnmod. Man du schar mer än vanligt i om
klädningsrummen, glass-och drickaförsäljningen på mässarna 
slår v:iJ r e kord. En gummiarbetare sa : - Visst är det pressan
de, men vi kan ju inte kla ga, som har värmetillägg. 

* o Nu är det sommar högsta 
grad. 

Nytt huvudskyddsombud vid eVA 

Ove Östby har av personalorganisationerna utsetts som huvud
skyddsombud vid eVA från den 1 juli. Han började 1 företaget 
den 3 september 1956 och tjänstgör som svetsare i motors 
reparationsverkstad . Han har varit skyddsombud under ett tio
tal å r och är sedan ett par år tillbaka även ledamot av skydds
kommitt~n. 

Ove Östby efte rträder Janne Andersson, som efter 15 år som 
huvudskyddsombud nu avsagt sig uppdraget på grund av ändrade 
arbetsuppgifter. 

Brinnande aktuellt 
J " SU lA ; -l-l ,. fJ rt.!skrivs: o'l:;ndast tobaksavf:lll (aska, fimpar, 
tobak) och avbrända tändstickor får läggas i askkopp eller 
sa mJingsbehalla re". 

Det förekommer alltför ofta, att papper från cigarrettpaket, 
kolapapper m m läggs i askkopparna oeh sedan förorsakar 
brand i samlingsbeha llarnao &l.dant pappersavfall skall givet
vis läggas i J:.apperskorgarna o 

Ge rt Wase, 8602 



Beställning på 6 Mkr 

Flygplanavdelningen har nyligen (i konkurrens) fått en större 
best tiJlning från FMV-F på modifiering av raketstolar för 
fpl 35 . Beställningen ar på ca 6 Mkr och ger arbete cirka två 
år fra måt. ' 

F1ygplansektion 2100 är sammanhållande och Apparat- och 
lnstrumentsektionerna medverkar med komponentunderhåll, 
li ksom Teleinstrument- och vapensektion 4300, som skall 
modifie ra raketmotorer och stolpatroner . 

På tekniska sidan medverkar Normaliesektion 1930, Plast
och säkerhetsmaterielsektionen 1530 samt F1ygplansystem
sektionen 1330. I arbetet ingår även modifiering och översyn 
av Fask 50 samt tillverkning av ny hj älpskärm , vilket ger ett 
gott a rbetstillskott åt säkmatverkstaden. 

Radiostationer 
Elektronikavdelningen har, i konkurrens med· övriga svenska 
teleindustrier, erhållit bestalIning från FJl.fV- F på tillverk
ning av 20 radiostationer typ TMR 20. Leverans skall ske 
successivt med början maj -76 och slutleverans juni -77. Be
stallningssumman uppgår till 1,6 Mkr. 

Tredje gången gillt 
Det specialnummer av FFV-nytt som gavs ut den 29 maj om 
vårt framträdande på flygmässan i Paris och som då också 
delades ut i en engelskspråkig upplaga har nyligen kommit 
t il! användning igen. 

lnl.agt i ett s eparat omslag med information om utställningen 
och F FV tekniska bredd och marknadsinriktning har detta 
specialnummer sänts ut i stort antal till vissa kunder och in
tressenter. 

lnom FMV oeh flygvapnet har många instanser fått denna in
form ation, liksom departement, vissa riksdagsmän, läns
sty relser, landsting, kommuner, tidningar, ambassader, fack
förbund m fl. 

Detta som ett led i den informationskampanj pn 75 , som 
t idiga re bekantgjorts. pn 75 fortsätter, nu närmast med in
stitutionella armonser i tidskrifter. 

Utställningar hos OS8 

Som bekant har vi deltagit i flera utst ällningar nyligen. Ut
sttiJ iningsmaterialet är också av intresse för den egna per
sonalen, varför det nu delas upp i mindre delutstallningar och 
visas i våra mässar. 

Vi börjar med skärmar med kalibreringsutrustning för elek
troniska mätinstrument från IM 75. Det materialet har varit 
utstal lt i Arboga. Nu står det på mässen i Västerås, därefter 
i Malmslätt. 

Sena re följer delar av Le Bourgetu~stallningen i P'dris, även 
det påkostade bildspel, som visades där. 

* 
- Hur gllr det med din träd

gård? 
- Jag ruktar det värsta . 

Till Gyllene Balkens matgäster 
Svenska Restaurangförbundets Arbetsgtvareförening o~h 
Hotell- och Re stauranganstalidas Förbund har slutit ett två
årsavtal gallande från 1975-03-01 vilket innebär en löneök
ning med 2 kr/ tim (tidigare 12,18 kr/ tim, enl1gt nya avtalet 
14,1 8 kr/ lim). Genom direkta förhandlingar med vår mäss
personal har ett tillägg på 1,50 kr/ tim överenskommits. Den 

totala löneökningen för mässen beräknas därmed till 59.500 
kr/ år. 

Mässen undgår inte heller kostnadsstegringar på råvarorna 
samt höjda avgifter på den .sociala sidan. 

Den totala kostnadsökningen för mässen beräknas till 
110.000 kr/ år, ca 13,75 %på den beräknade årsomsättningen 
för år 1975. 

Med anledning av detta har mäss-styrelsen i samråd med 
berörda personalorganisationer oeh i förhoppning om våra 
gästers förståelse beslutat att höja matpriserna fr o m den 
4 aug 1975. 

!l1:iss-styrelsen CVA 

Ny skyddsingenjör vid eVA 
Hans Knutsson-Hall har utsetts som skyddsingenjör vid CVA, 
och kommer fr o m den l september successivt att ta över 
arbetsuppgifterna inom det tekniska arbetarskyddet. 

Han har varit ansttiJld vid CVA sedan februari 1948 och 
känner företaget vtiJ. År 1963 blev han chef för dåvarande 
driftavdelningen och har sedan dess även varit verksam inom 
sky<.ldskommitt~n_ Efter sektorbildningen har han svarat fdr 
sektionen Anläggningar CVA. 

Förre sk-yddsingenjören vid CVM Gunnar Enbark, som sedan 
l juni upprätthållit skyddsingenjörstjänsten efter Sven Karlsson, 
kommer under en övergångstid att fortsätta sin verksamhet 
vid CVA. 

Storbesök vid evö 
j samband med Jämtlands Läns Företagareförenings årsstäm
ma den 30 maj arrangerades ett uppskattat studiebesök vid 
CVÖ för stämmans ca 60 deltagare med landshövding Hans 
Gustavsson i spetsen. 

Efter information om enhetens verksamhetsområde och re
surser följde visning av verkstadslokalerna. 

Gösta Nätfalk 

FFV välrepresenterad i FeTF 
Vid FCTF forbundskongress i juni stärktes representationen 
från FFV i forbundssty relsen, varför vi kan räkna med att 
våra frågor får en allsidigare bevakning. 

Erik Werner CVA blev andre förbundsordförande och Eric 
Johansson CVM och Nils Danielsson CTV ordinarie ledamöter. 
Dessutom fick vi två suppleanter. Lena Ottosson CTV och Bo 
Ståhl, HK. 

U 72 styrelse har beslutat att förbättra informationen pI det 
lokala planet genom att låta kontaktornbuden få ökad utbildning. 
Detta för att ombuden bättre skall kurma bevaka medlemmar
nas rättigheter och skyldigheter. 

Alla medlemmar som fått sina löner justerade efter åreta 
B-listeförhandling får vi gratulera. Som alla säkert förstår ' 
kan någon 100 %-ig rättvisa inte uppnås varje år, men det 
kommer nya B-Usteförhandlingar för 1976 och då hoppas vi 
få möjligheter rätta till det som brister. 

Valkommen åter efter semestern, som vi hoppas varit trev
lig och då får vi lättare att samarbeta fram till nästa. 

FCTF il 72 &yreisen 
gm/ Ingemar Vilnersson 

sekreterare 

* v Viider&t.aUstik: Sverige har vär
meledning. 

.... 1 , 

<> Ack värmeland du ,köna! 

* <> An iir Inte 110mmIIren degrade
rIId. 


